
 1 

PROTOKÓŁ   NR   X IV / 07  

z XIV Sesji Rady Gminy Gorzyce 

odbytej w dniu 20 grudnia 2007 r. 
 

 

 

XIV Sesja Rady Gminy Gorzyce rozpoczęła się o godz. 12.20 w dniu 20 grudnia 2007 r. w sali WDK w 

Czyżowicach. Uczestniczyło w niej 15 radnych 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

Wójt Gminy Gorzyce       - pan Piotr Oślizło 

Z-ca Wójta Gminy Gorzyce      - pani Helena Lazar 

Sekretarz Gminy         - pani Maria Władarz 

Skarbnik Gminy        - pani Bernadeta Grzegorzek 

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej - pani Izolda Gajowska 

p.o. Kierownika Referatu Ogólnego     - pani Stefania Kwapulińska 

Kierownik Referatu Rolnictwa      - pani Justyna Markiewicz 

Radca Prawny        - pani Krystyna Kościelna 

Dyrektor GZOF        - pani Helena Łyp 

Prezes ZNP oddz. Gorzyce      - pan Zenon Przybyła  

Dyrektor GOTSiR „Nautica”      - pan Arkadiusz Poloczek 

Dyrektor GZK         - pan Jakub Machnik 

Z-ca Kierownika OPS       - pani Joanna Łącka 

sołtysi i pracownicy Urzędu Gminy - listy obecności stanowią załączniki 1a-c. 

 

Porządek obrad 

 godz. 12.20  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

4a. Odpowiedź Wójta na wniosek zgłoszony na wspólnym posiedzeniu komisji RG. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia budżetu Gminy Gorzyce na 2008 rok. 

 - przedstawienie tematu – Wójt Gminy Gorzyce p. Piotr Oślizło 

 - przedstawienie opinii RIO 

 - przedstawienie opinii Komisji Rady 

 - przedstawienie opinii ZNP 

 - dyskusja 
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 - przedstawienie projektu uchwały 

 - podjęcie uchwały. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zestawienia przychodów i wydatków Gminnego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Gorzycach na 2008 rok. 

 - przedstawienie tematu – Skarbnik Gminy p. Bernadeta Grzegorzek 

 - przedstawienie opinii Komisji Rady 

 - dyskusja 

 - przedstawienie projektu uchwały 

 - podjęcie uchwały. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia w 2008 roku pomocy finansowej  Powiatowi 

Wodzisławskiemu, na realizację zadania pn. „Budowa pochylni przeznaczonej dla osób 

niepełnosprawnych w nieruchomości przy ulicy Raciborskiej 48 w Gorzycach”. 

 - przedstawienie tematu – Skarbnik Gminy p. Bernadeta Grzegorzek 

 - przedstawienie opinii Komisji Rady 

 - dyskusja 

 - przedstawienie projektu uchwały 

 - podjęcie uchwały. 

 

8. Podjecie uchwały w sprawie udzielenia w 2008 roku pomocy finansowej Powiatowi 

Wodzisławskiemu na realizację zadań z zakresu ochrony przeciwpożarowej. 

 - przedstawienie tematu – Skarbnik Gminy p. Bernadeta Grzegorzek 

 - przedstawienie opinii Komisji Rady 

 - dyskusja 

 - przedstawienie projektu uchwały 

 - podjęcie uchwały. 

 

9. Podjecie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizację zadania 

inwestycyjnego pn. „Rozbudowa budynku Gimnazjum w Czyżowicach”. 

 - przedstawienie tematu – Skarbnik Gminy p. Bernadeta Grzegorzek 

 - przedstawienie opinii Komisji Rady 

 - dyskusja 

 - przedstawienie projektu uchwały 

 - podjęcie uchwały. 

 

10.  Podjecie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizację zadania 

inwestycyjnego pn. „ Przebudowa drogi gminnej ul. Polna w Rogowie”. 

 - przedstawienie tematu – Skarbnik Gminy p. Bernadeta Grzegorzek 

 - przedstawienie opinii Komisji Rady 
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 - dyskusja 

 - przedstawienie projektu uchwały 

 - podjęcie uchwały. 

 

11. Podjecie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizację zadania 

inwestycyjnego pn. „ Przebudowa drogi gminnej ul. Polna na Kolonii Fryderyk”. 

 - przedstawienie tematu – Skarbnik Gminy p. Bernadeta Grzegorzek 

 - przedstawienie opinii Komisji Rady 

 - dyskusja 

 - przedstawienie projektu uchwały 

 - podjęcie uchwały. 

 

12. Podjecie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizację zadania 

inwestycyjnego pn. „Przebudowa drogi gminnej ul. 27 Marca w Turzy Śl.”. 

 - przedstawienie tematu – Skarbnik Gminy p. Bernadeta Grzegorzek 

 - przedstawienie opinii Komisji Rady 

 - dyskusja 

 - przedstawienie projektu uchwały 

 - podjęcie uchwały. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na rok 2008. 

 - przedstawienie tematu – Sekretarz Gminy p. Maria Władarz 

 - przedstawienie opinii Komisji Rady 

 - dyskusja 

 - przedstawienie projektu uchwały 

 - podjęcie uchwały. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Gorzyce 

z organizacjami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2008. 

 - przedstawienie tematu – p.o. Kierownika Referatu Ogólnego p. Stefania Kwapulińska 

 - przedstawienie opinii Komisji Rady 

 - dyskusja 

 - przedstawienie projektu uchwały 

 - podjęcie uchwały. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Gorzyce na 2007 rok. 

 - przedstawienie tematu – Skarbnik Gminy p. Bernadeta Grzegorzek 

 - przedstawienie opinii Komisji Rady 

 - dyskusja 
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 - przedstawienie projektu uchwały 

 - podjęcie uchwały. 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia w budżecie Gminy Gorzyce na 2007 rok wykazu wydatków, 

które nie wygasają z upływem roku budżetowego. 

 - przedstawienie tematu – Skarbnik Gminy p. Bernadeta Grzegorzek 

 - przedstawienie opinii Komisji Rady 

 - dyskusja 

 - przedstawienie projektu uchwały 

 - podjęcie uchwały. 

 

17. Podjecie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIII/81/07 Rady Gminy Gorzyce 

z dnia 22 listopada 2007 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości  na 

2008 r. oraz zasad poboru tego podatku od osób fizycznych. 

 - przedstawienie tematu – Skarbnik Gminy p. Bernadeta Grzegorzek 

 - przedstawienie opinii Komisji Rady 

 - dyskusja 

 - przedstawienie projektu uchwały 

 - podjęcie uchwały. 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany treści uchwały nr XIII/77/07 Rady Gminy Gorzyce z dnia 

22 listopada 2007 r. w sprawie ustalenia wysokości minimalnej stawki czynszu za dzierżawę 

gruntu będącego mieniem komunalnym Gminy Gorzyce na 2008 rok. 

 - przedstawienie tematu – Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami p. Justyna 

Markiewicz 

 - przedstawienie opinii Komisji Rady 

 - dyskusja 

 - przedstawienie projektu uchwały 

 - podjęcie uchwały. 

 

19. Podjecie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia pomiędzy Gminami Gorzyce, Godów 

i Krzyżanowice w celu wspólnej realizacji zadania pn.: „Współpraca Lokalna- LEADER w ramach 

osi 4 Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich”. 

 - przedstawienie tematu – podinspektor ds. strategii, rozwoju gminy i pozyskiwania funduszy 

europejskich- p. Bożena Amalio- Nowak 

 - przedstawienie opinii Komisji Rady 

 - dyskusja 

 - przedstawienie projektu uchwały 

 - podjęcie uchwały. 
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20. Podjecie uchwały w sprawie ustalenia Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym 

Zasobem Gminy Gorzyce na lata 2008- 2012. 

 - przedstawienie tematu – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej p. Izolda Gajowska  

 - przedstawienie opinii Komisji Rady 

 - dyskusja 

 - przedstawienie projektu uchwały 

 - podjęcie uchwały. 

 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Gorzyce z ich dotychczasowymi najemcami. 

 - przedstawienie tematu – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej p. Izolda Gajowska  

 - przedstawienie opinii Komisji Rady 

 - dyskusja 

 - przedstawienie projektu uchwały 

 - podjęcie uchwały. 

 

22. Podjecie uchwały w sprawie zasad wynajmowania i wydzierżawiania nieruchomości na czas 

oznaczony do 3 lat w przypadku zawarcia kolejnej umowy, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość. 

 - przedstawienie tematu – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej p. Izolda Gajowska  

 - przedstawienie opinii Komisji Rady 

 - dyskusja 

 - przedstawienie projektu uchwały 

 - podjęcie uchwały. 

 

23. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych dzierżawy nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Gorzyce z ich dotychczasowymi dzierżawcami. 

 - przedstawienie tematu – Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami p. Justyna 

Markiewicz 

 - przedstawienie opinii Komisji Rady 

 - dyskusja 

 - przedstawienie projektu uchwały 

 - podjęcie uchwały. 

 

24. Podjecie uchwały w sprawie dokonania darowizny na cel publiczny nieruchomości stanowiącej 

mienie komunalne Gminy Gorzyce. 

 - przedstawienie tematu – Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami p. Justyna 

Markiewicz 

 - przedstawienie opinii Komisji Rady 

 - dyskusja  
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 - przedstawienie projektu uchwały 

 - podjęcie uchwały. 

 

25. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego 

w Gorzycach. 

 - przedstawienie tematu – Sekretarz Gminy p. Maria Władarz 

 - przedstawienie opinii Komisji Rady 

 - dyskusja 

 - przedstawienie projektu uchwały 

 - podjęcie uchwały. 

 

26. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego 

w Gorzycach. 

 - przedstawienie tematu – Sekretarz Gminy p. Maria Władarz 

 - przedstawienie opinii Komisji Rady 

 - dyskusja 

 - przedstawienie projektu uchwały 

 - podjęcie uchwały. 

 

 

27. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Gorzyce.  

 - przedstawienie tematu – Przewodniczący RG p. Czesław Zychma 

 - przedstawienie opinii Komisji Rady 

 - dyskusja 

 - przedstawienie projektu uchwały 

 - podjęcie uchwały. 

 

28. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych 

dla radnych Rady Gminy Gorzyce oraz zasad ich wypłacania i określenia stawek za 1 km 

przebiegu pojazdu samochodowego nie będącego własnością gminy, używanego w podróży 

służbowej przez radnego. 

 - przedstawienie tematu – Sekretarz gminy p. Maria Władarz 

 - przedstawienie opinii Komisji Rady 

 - dyskusja 

 - przedstawienie projektu uchwały 

 - podjęcie uchwały. 

 

29. Wolne wnioski i zapytania. 

30. Zamknięcie obrad. 
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godz. 14.00 Krótki występ uczniów ze szkoły muzycznej w Wodzisławiu przy akompaniamencie 

Agaty Czyż- Kapciak 

 

 

Ad 1 

Na wstępie Przewodniczący Rady Gminy Gorzyce p. Czesław Zychma, powitał wszystkich obecnych               

i otworzył obrady XIV Sesji Rady Gminy w dniu 20.12.2007 r. o godz. 12.20. 

Na podstawie listy obecności, stwierdził prawomocność obrad XIV Sesji Rady Gminy Gorzyce                 

i zdolność Rady do podejmowania uchwał. 

 

Ad 2 

Przewodniczący Rady Gminy Gorzyce p. Czesław Zychma przedstawił porządek obrad XIV sesji wraz 

z wprowadzonym punktem 4a, który zawiera odpowiedź Wójta na wniosek zgłoszony na posiedzeniu 

wspólnym komisji RG (załącznik nr 2). 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za”, bez głosów „przeciwnych „ i „wstrzymujących się” 

radni przyjęli proponowany porządek obrad.  

 

Ad 3 

Przewodniczący Rady Gminy Gorzyce poinformował, iż wyłożony został protokół z XIII Sesji Rady 

Gminy Gorzyce, w stosunku do którego można zgłaszać uwagi i wnosić poprawki, do zakończenia 

obrad dzisiejszej sesji. W przypadku wniesienia uwag, zostaną rozpatrzone przez Radę, w przypadku 

ich braku, zgodnie z postanowieniami Statutu Gminy Gorzyce, protokół przyjęty zostanie 

w proponowanym brzmieniu. 

 

Ad 4 

Wójt Gminy p. Piotr Oślizło złożył informację o pracy w okresie międzysesyjnym  (załącznik nr 3). 

 

W otwartej dyskusji głos zabrali m.in.: 

- radny Jan Skrzypiec zapytał o sprawę masztu telefonicznego: czy gmina nie ma już wpływu na 

decyzje o budowie masztów? W odpowiedzi Wójt poinformował, że gmina nie ma możliwości by te 

firmy ograniczyć. Dodał, ze zostały wykonane 4 ekspertyzy na koszt tych firm, które dały wynik 

pozytywny, a pozwolenie na budowę wydaje starostwo. 

- radny Henryk Wycisk dodał, że ta sama sprawa jest przy ulicy Rybnickiej i że obecną sytuację 

mieszkańcy odbierają jako brak działań radnych w tej sprawie. 

- Wójt nadmienił, ze to samo jest na ulicy Strzelniczej, ale umowy tych firm są tak skonstruowane, że 

nie można odwołać się do żadnego z punktów. 

- radny Henryk Tomala zapytał na jak długo został odroczony termin wykonania zjazdu do „Nautici”? 

- Wójt poinformował, że wykonanie zjazdu przesunięto do 15 maja 2008 r. 
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Wobec braku dalszych pytań w stosunku do informacji, Przewodniczący Rady Gminy stwierdził 

przyjęcie przedstawionej informacji o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Ad 4a 

Wójt gminy p. Piotr Oślizło przedstawił odpowiedź na wniosek zgłoszony na posiedzeniu wspólnym 

komisji RG dotyczący polityki kadrowej Urzędu Gminy w Gorzycach (załącznik nr 4). 

 

Ad 5 

Wójt gminy p. Piotr Oślizło przedstawił projekt uchwały w sprawie budżetu Gminy Gorzyce na 2008 

rok (załącznik nr 5). 

Skarbnik Gminy p. Bernadeta Grzegorzek przedstawiła opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w sprawie projektu uchwały (załącznik nr 6). 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gminy i Ochrony Środowiska p. Marian Katryniok 

przedstawił opinię w sprawie projektu uchwały, wypracowaną na wspólnym posiedzeniu komisji 

w dniu 17.12.2007 r. (załącznik nr 7). 

Prezes ZNP oddz. Gorzyce p. Zenon Przybyła przedstawił opinię ZNP w sprawie projektu uchwały 

(załącznik nr 8). 

 

W otwartej dyskusji głos zabrali: 

- radny Jerzy Rebeś stwierdził, że zmiany w projekcie budżetu jakie zaszły od posiedzenia 

wspólnego komisji to są tylko przesunięcia, które uwzględniają pojawienie się dwóch nowych ulic, 

- Wójt w odpowiedzi przekazał, że po zgłoszonych uwagach radnego Skrzypca i po ponownym 

przeanalizowaniu środków jakie będą potrzebne na ul. Słowackiego oraz po powstaniu bazy firmy 

Alpina w Gorzycach na ul. Leśnej ma nadzieję, że uda się ul. Słowackiego zrobić taniej. Dodał, że 

na ten cel nie odebrano w budżecie nikomu środków, nie zaciągnięto na ten cel kredytu i wie, że w 

następnych latach 2009, 2010 środki na te drogi będą musiały się znaleźć. 

- radny Jerzy Rebeś przekazał, że jego zdaniem Wójt skorzystał z bocznej furtki,  

- Skarbnik przedstawiła zmiany jakie wprowadzono w projekcie budżetu po posiedzeniu wspólnym 

komisji w dniu 17.12.2007 r.: 

- zwiększone zostały środki na sport o 10 tyś. zł – zostały one zdjęte z budżetu na piłkochwyty 

i przesunięte na program alkoholowy 

- 10 tyś. zł zdjęto z ul. Słowackiego i zostanę one przeznaczone na projekty remontu ulic 

Kasztanowej i Jesionowej 

- ze środków urzędu finansowane będą imprezy takie jak dożynki, czy Gorzycka Perła 

- na podjazd dla niepełnosprawnych przeznaczono 12 tyś. zł, 5 tyś. zł na ochronę 

przeciwpożarową 

- 5 tyś. zł zdjęto z boiska sportowego w Turzy Śl. i zostały one przeznaczone na piłkochwyty 

- radny Marian Katryniok stwierdził, że ważne jest by zgadzała się suma zadań rzeczowych. 

- radny Bogusław Konieczny zapytał o remont budynków mieszkalnych: co kryje się pod tą kwotą? 

Dodał, że odwodnienie to podstawa, a proponowana kwota nie zapewni wykonanie remontu. 
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- w odpowiedzi z-ca wójta p. Helena Lazar poinformowała, że na początku roku zostanie podjęta 

decyzja jakie zadania zostaną wykonane. 

- radny Jan Skrzypiec przypomniał, że opinia rady podjęta na posiedzeniu wspólnym komisji, 

dotycząca projektu uchwały nie była jednogłośna. Dodał także, że są przesunięcia 

uwzględniające uwagi radnych i teraz będzie glosował „za” przyjęciem budżetu. Nadmienił, że ma 

uwagę natury ogólnej, że jego zdaniem brakuje elementu- debaty, w której radni mogli by 

zgłaszać swoje propozycje nt. głównie zadań rzeczowych, o których informacje uzyskują na 

posiedzeniu komisji wspólnych. Dodał, że nie można wymagać od radnych by tylko glosowali. 

Jako przykład radny Skrzypiec podał: 

 - rozbudowę budynku Urzędu Gminy- na posiedzeniu wspólnym komisji informacja ta go 

zaskoczyła i zastanawiał się czy jest to konieczne, dziś po przedstawieniu przez Wójta informacji 

nt. polityki kadrowej już uważa sprawę za wyjaśnioną. Poza tym jest jeszcze kredyt na basen, czy 

sprawa kanalizacji- uważa, że radni powinni być szybciej przygotowani do tych informacji, gdyż 

nagła informacja budzi sprzeciw- stąd to niedobre podejście radnych do tej inwestycji, 

 - jako drugi przykład przedstawił sprawę rozbudowy WDK w Gorzycach, o której mówi się od 5 

lat. Budynek ten wybudowano na początku lat 70-tych, a jest to budynek gdzie nie można 

zorganizować większej imprezy, wesela, jest to budynek bez zaplecza. Dodał, że w budżecie jest 

przeznaczone 50 tyś. na remont budynku WDK w Czyżowicach, który powstał w latach 90-tych. 

Od p. Lazar wie, że potrzebny jest remont dachu, ale dlaczego takich informacji radni nie 

otrzymali wcześniej oraz o tym, że jest możliwość pozyskania funduszy zewnętrznych. Radny 

zaproponował by w przyszłym roku przeprowadzić debatę nt. wniosków. 

- radny Henryk Wycisk odnosząc się do stwierdzenia radnego Rebesia przekazał, że te 

przesunięcia umożliwiają tylko rozpoczęcie zadań rzeczowych w Gorzycach, natomiast w innych 

sołectwach środki są na wykonanie. 

- Wójt odnosząc się do sugestii radnych poinformował, że ten projekt budżetu jest pierwszym od 

podstaw w jego kadencji, dodał, że brał pod uwagę podział pieniędzy na sport, ale prezesi klubów 

mieli problem z podziałem pieniędzy między klubami. Nadmienił, że brak dyskusji jest 

przeoczeniem, natomiast kłótnia na spotkaniu prezesów klubów sportowych, która była 

niedopuszczalna rodzi pytanie czy te dyskusje są konieczne. 

- radny Bogusław Konieczny poinformował, że po raz pierwszy sport został potraktowany 

normalnie- za co dziękuje. 

- radny Czesław Wawrzyczny przekazał, że jest w rozterce jak głosować, jednocześnie 

podziękował p. Skarbnik za przesunięcia. Dodał, ze dobrze ze chociaż 10 tyś. zł się znalazło, bo 

miał dylemat czy nie zerwać ze sportem, gdy te pieniądze się nie znajdą. 

- radny Marian Jureczka stwierdził, że wystarczy kwota 10 tyś. zł i Wójt przekonuje radnego 

Wawrzycznego. Nadmienił, że co do rozbudowy UG, to radny Skrzypiec chyba w urzędzie nie 

przebywa i nie wie jak tam wygląda praca. 

- radny Jan Skrzypiec odnosząc się do sugestii radnego Jureczki przekazał, że przebywa 

w urzędzie chociaż istotnie nie tak często jak radny Jureczka. Dodał, że to on złożył wniosek 
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 o zdjęcie 100 tyś. zł na rozbudowę urzędu i z tego co pamięta to radny Jureczka głosował „za” 

przyjęciem tego wniosku. Poza tym nadmienił, że jeżeli Wójt bierze odpowiedzialność za budżet, 

a bierze, to on jest „za”. 

- radny Henryk Tomala przekazał, że sołectwo Osiny dostało 5 tyś. zł i on cieszy się z tego „jak 

głupi”, chociaż ciężko będzie coś zrobić. Dodał, że dostał mniej i siedzi cicho. 

- przewodniczący RG poinformował, że jest członkiem rady, argumenty Wójta przyjmuje i będzie 

glosował „za”, 

-radny Konrad Kamczyk przekazał, że nastąpiła pomyłka, bo w jego odczuciu radny Rebeś mówił 

o czymś innym, a mianowicie, że opinia komisji wspólnej Rady Gminy dotyczyła starej wersji 

projektu budżetu, a nie przedstawionej dziś, która będzie przegłosowywana. 

- przewodniczący RG p. Czesław Zychma poinformował, że Wójt przedstawił projekt, za który 

odpowiada i ten projekt rada może zaopiniować. Dodał, ze jako tako rada nie ma wpływu na jego 

kształt. 

- radny Marian Katryniok zauważył, że można zgłosić wniosek o przerwanie obrad by komisje 

wspólne zaopiniowały zmieniony projekt budżetu. 

- przewodniczący RG zapytał radnego Katrynioka czy składa wniosek? 

- radny Marian Katryniok stwierdził, że nie składa wniosku. 

- radny Jerzy Rebeś powtórzył opinię, że Wójt znalazł boczną furtkę i to wszystko co chciał 

powiedzieć. 

- radny Czesław Wawrzyczny przekazał, że jemu chodziło o zwiększenie dotacji dla wszystkich 

klubów, nie dla jednego. 

 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił treść uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym, uchwała nr XIV/99/07 Rady Gminy Gorzyce w sprawie budżetu 

Gminy Gorzyce na 2008 rok przyjęta została jednogłośnie 15 głosami „za”, bez głosów 

„przeciwnych” i „wstrzymujących się” (załącznik nr 9). 

 

Przewodniczący RG ogłosił przerwę i zaprosił na koncert. 

Wystąpiły dzieci ze Szkoły Muzycznej w Wodzisławiu Śląskim pod kierunkiem p. Bernadety Orlik 

przy akompaniamencie Agaty Czyż- Kapciak. 

 

Ad 6 

Skarbnik Gminy p. Bernadeta Grzegorzek przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

zestawienia przychodów i wydatków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Gorzycach na 2008 rok (załącznik nr 10). 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gminy i Ochrony Środowiska p. Marian Katryniok 

przedstawił opinię w sprawie projektu uchwały wypracowaną na wspólnym posiedzeniu komisji 

w dniu 17.12.2007 r. (załącznik nr 7). 
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W otwartej dyskusji nikt nie zabrał głosu. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił treść uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym, uchwała nr XIV100/07 Rady Gminy Gorzyce w sprawie zatwierdzenia 

zestawienia przychodów i wydatków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej w Gorzycach na 2008 rok przyjęta została jednogłośnie 15 głosami 

„za”, bez głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących się” (załącznik nr 11). 

 

Ad 7, 8 

Skarbnik Gminy p. Bernadeta Grzegorzek przedstawiła projekty uchwał w sprawie: 

- udzielenia w 2008 roku pomocy finansowej  Powiatowi Wodzisławskiemu, na realizację zadania pn. 

„Budowa pochylni przeznaczonej dla osób niepełnosprawnych w nieruchomości przy ulicy 

Raciborskiej 48 w Gorzycach” (załącznik nr 12). 

- udzielenia w 2008 roku pomocy finansowej Powiatowi Wodzisławskiemu na realizację zadań 

z zakresu ochrony przeciwpożarowej (załącznik nr 14). 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gminy i Ochrony Środowiska p. Marian Katryniok 

przedstawił opinię w sprawie projektów uchwał wypracowaną na wspólnym posiedzeniu komisji 

w dniu 17.12.2007 r. (załącznik nr 7). 

 

W otwartej dyskusji nikt nie zabrał głosu. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił treść uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym, uchwała nr XIV101/07 Rady Gminy Gorzyce w sprawie udzielenia 

w 2008 roku pomocy finansowej  Powiatowi Wodzisławskiemu, na realizację zadania pn. 

„Budowa pochylni przeznaczonej dla osób niepełnosprawnych w nieruchomości przy ulicy 

Raciborskiej 48 w Gorzycach przyjęta została jednogłośnie 15 głosami „za”, bez głosów 

„przeciwnych” i „wstrzymujących się” (załącznik nr 13). 

 

W otwartej dyskusji nikt nie zabrał głosu. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił treść uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym, uchwała nr XIV102/07 Rady Gminy Gorzyce w sprawie udzielenia 

w 2008 roku pomocy finansowej Powiatowi Wodzisławskiemu na realizację zadań z zakresu 

ochrony przeciwpożarowej przyjęta została jednogłośnie 15 głosami „za”, bez głosów 

„przeciwnych” i „wstrzymujących się” (załącznik nr 15). 

 

Przewodniczący RG p. Czesław Zychma poprosił p. Skarbnik by przedstawiła projekty wszystkich 

czterech uchwał dotyczących kredytów. 
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Ad 9, 10, 11, 12 

Skarbnik Gminy p. Bernadeta Grzegorzek przedstawiła projekty uchwał w sprawie: 

- zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa 

budynku Gimnazjum w Czyżowicach”. 

- zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn. „ Przebudowa 

drogi gminnej ul. Polna w Rogowie”. 

- zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn. „ Przebudowa 

drogi gminnej ul. Polna na Kolonii Fryderyk”. 

- zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa drogi 

gminnej ul. 27 Marca w Turzy Śl.” (załącznik nr 16). 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gminy i Ochrony Środowiska p. Marian Katryniok 

przedstawił opinię w sprawie projektów uchwał wypracowaną na wspólnym posiedzeniu komisji 

w dniu 17.12.2007 r. (załącznik nr 7). 

 

W otwartej dyskusji nikt nie zabrał głosu. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił treść uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym, uchwała nr XIV/103/07 Rady Gminy Gorzyce w sprawie zaciągnięcia 

kredytu długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa budynku 

Gimnazjum w Czyżowicach” przyjęta została jednogłośnie 15 głosami „za”, bez głosów 

„przeciwnych” i „wstrzymujących się” (załącznik nr 17). 

 

W otwartej dyskusji nikt nie zabrał głosu. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił treść uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym, uchwała nr XIV/104/07 Rady Gminy Gorzyce w sprawie zaciągnięcia 

kredytu długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn. „ Przebudowa drogi 

gminnej ul. Polna w Rogowie” przyjęta została jednogłośnie 15 głosami „za”, bez głosów 

„przeciwnych” i „wstrzymujących się” (załącznik nr 18). 

 

W otwartej dyskusji nikt nie zabrał głosu. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił treść uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym, uchwała nr XIV/105/07 Rady Gminy Gorzyce w sprawie zaciągnięcia 

kredytu długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn. „ Przebudowa drogi 

gminnej ul. Polna na Kolonii Fryderyk” przyjęta została jednogłośnie 15 głosami „za”, bez 

głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących się” (załącznik nr 19). 
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W otwartej dyskusji nikt nie zabrał głosu. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił treść uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym, uchwała nr XIV/106/07 Rady Gminy Gorzyce w sprawie zaciągnięcia 

kredytu długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa drogi 

gminnej ul. 27 Marca w Turzy Śl.” przyjęta została jednogłośnie 15 głosami „za”, bez głosów 

„przeciwnych” i „wstrzymujących się” (załącznik nr 20). 

 

Ad 13 

W zastępstwie pani Kwapulińskiej Sekretarz Gminy p. Maria Władarz przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

na rok 2008. Przekazała, że proponowany program nie różni się niczym od tego, który 

obowiązywał w 2007 roku i jest spójny z budżetem gminy na 2008 r.. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gminy i Ochrony Środowiska p. Marian Katryniok 

przedstawił opinię w sprawie projektu uchwały, wypracowaną na wspólnym posiedzeniu komisji 

w dniu 17.12.2007 r. (załącznik nr 7). 

 

W otwartej dyskusji głos zabrał radny Krzysztof Małek, który przekazał, że posiada informacje że 

jednostkowy koszt opinii w Wodzisławiu Śląskim wynosi 150 zł. 

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Gminy przedstawił treść uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym, uchwała nr XIV/107/07 Rady Gminy Gorzyce w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2008 

przyjęta została 13 głosami „za”, bez głosów „przeciwnych” i 2 głosami „wstrzymującymi 

się” (załącznik nr 21). 

 

Ad 14 

P.o. Kierownika Referatu Ogólnego p. Stefania Kwapulińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia Programu współpracy Gminy Gorzyce z organizacjami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2008 (załącznik nr 22). 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gminy i Ochrony Środowiska p. Marian Katryniok 

przedstawił opinię w sprawie projektu uchwały, wypracowaną na wspólnym posiedzeniu komisji 

w dniu 17.12.2007 r. (załącznik nr 7). 

 

W otwartej dyskusji nikt nie zabrał głosu. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił treść uchwały. 
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W głosowaniu jawnym, uchwała nr XIV/108/07 Rady Gminy Gorzyce w sprawie przyjęcia 

Programu współpracy Gminy Gorzyce z organizacjami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok przyjęta została jednogłośnie 15 głosami „za”, bez głosów 

„przeciwnych” i „wstrzymujących się” (załącznik nr 23). 

 

Ad 15 

Skarbnik Gminy p. Bernadeta Grzegorzek przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Gorzyce na 2007 rok (załącznik nr 24). 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gminy i Ochrony Środowiska p. Marian Katryniok 

przedstawił opinię w sprawie projektu uchwały, wypracowaną na wspólnym posiedzeniu komisji 

w dniu 17.12.2007 r. (załącznik nr 7). 

 

W otwartej dyskusji nikt nie zabrał głosu. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił treść uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym, uchwała nr XIV/109/07 Rady Gminy Gorzyce w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Gorzyce na 2007 rok przyjęta została jednogłośnie 15 głosami „za”, bez 

głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących się” (załącznik nr 25). 

 

Radny Marian Katryniok zapytał, czy w pkt. VIII, w zał. 17 nie powinna być inna wartość niż 145 

tyś. zł ? Na co p. Skarbnik odpowiedziała, że ta kwota powinna być, że wyjaśniono to we wstępie. 

  

Ad 16 

Skarbnik Gminy p. Bernadeta Grzegorzek przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia 

w budżecie Gminy Gorzyce na 2007 rok wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego (załącznik nr 26). 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gminy i Ochrony Środowiska p. Marian Katryniok 

przedstawił opinię w sprawie projektu uchwały, wypracowaną na wspólnym posiedzeniu komisji 

w dniu 17.12.2007 r. (załącznik nr 7). 

 

W otwartej dyskusji nikt nie zabrał głosu. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił treść uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym, uchwała nr XIV/110/07 Rady Gminy Gorzyce w sprawie ustalenia 

w budżecie Gminy Gorzyce na 2007 rok wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 

roku budżetowego przyjęta została jednogłośnie 15 głosami „za”, bez głosów 

„przeciwnych” i „wstrzymujących się” (załącznik nr 27). 
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Ad 17 

Skarbnik Gminy p. Bernadeta Grzegorzek przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

nr XIII/81/07 Rady Gminy Gorzyce z dnia 22 listopada 2007 r. w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości  na 2008 r. oraz zasad poboru tego podatku od osób fizycznych. 

Skarbnik przekazała, że w związku z przyjętą uchwałą, która zawierała stawki przekraczające 

wartości maksymalne określone w rozporządzeniu ministra finansów. W związku z powyższym 

należy wprowadzić w § 1 pkt. 2 ppkt. c (za powierzchnię powyżej 0,50 ha, za 1 ha) i w ppkt. e. 

zamiast wartości 3,81 zł,  winno być 3,74 zł. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gminy i Ochrony Środowiska p. Marian Katryniok 

przedstawił opinię w sprawie projektu uchwały, wypracowaną na wspólnym posiedzeniu komisji 

w dniu 17.12.2007 r. (załącznik nr 7). 

 

W otwartej dyskusji nikt nie zabrał głosu. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił treść uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym, uchwała nr XIV/111/07 Rady Gminy Gorzyce w sprawie zmiany 

uchwały nr XIII/81/07 Rady Gminy Gorzyce z dnia 22 listopada 2007 r. w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości  na 2008 r. oraz zasad poboru tego podatku 

od osób fizycznych. przyjęta została jednogłośnie 13 głosami „za”, bez głosów 

„przeciwnych” i „wstrzymujących się” (załącznik nr 28). 

 

Ad 18 

Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami p. Justyna Markiewicz przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie zmiany treści uchwały nr XIII/77/07 Rady Gminy Gorzyce z dnia 22 listopada 2007 

r. w sprawie ustalenia wysokości minimalnej stawki czynszu za dzierżawę gruntu będącego mieniem 

komunalnym Gminy Gorzyce na 2008 rok (załącznik nr 29). 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gminy i Ochrony Środowiska p. Marian Katryniok 

przedstawił opinię w sprawie projektu uchwały, wypracowaną na wspólnym posiedzeniu komisji 

w dniu 17.12.2007 r. (załącznik nr 7). 

 

W otwartej dyskusji głos zabrał radny Jerzy Rebeś, który zapytał, czy najemca będzie płacił za 

najem budynku i dzierżawę gruntu, czy to zgodne z prawem ? Kierownik Markiewicz przekazała, że 

tak, jest to zgodne z prawem. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił treść uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym, uchwała nr XIV/112/07 Rady Gminy Gorzyce w sprawie zmiany treści 

uchwały nr XIII/77/07 Rady Gminy Gorzyce z dnia 22 listopada 2007 r. w sprawie ustalenia 
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wysokości minimalnej stawki czynszu za dzierżawę gruntu będącego mieniem komunalnym 

Gminy Gorzyce na 2008 rok przyjęta została jednogłośnie 15 głosami „za”, bez głosów 

„przeciwnych” i „wstrzymujących się” (załącznik nr 30). 

 

Ad 19 

Podinspektor ds. strategii, rozwoju gminy i pozyskiwania funduszy europejskich- p. Bożena Amalio- 

Nowak przedstawiła projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia pomiędzy Gminami 

Gorzyce, Godów i Krzyżanowice w celu wspólnej realizacji zadania pn.: „Współpraca Lokalna- 

LEADER w ramach osi 4 Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich” (załącznik nr 31). 

 

Przewodniczący Komisji Rodziny, Spraw Społecznych i Zdrowia p. Henryk Wycisk przedstawił 

opinię w sprawie projektu uchwały, wypracowaną na wspólnym posiedzeniu komisji 

w dniu 17.12.2007 r. (załącznik nr 7). 

 

W otwartej dyskusji głos zabrali: 

- radny Jan Skrzypiec zapytał jak to będzie wyglądało od strony finansowania oraz czy po 

podpisaniu umowy będą wykonane czynności: zebranie, powstanie biura? 

- podinspektor ds. strategii, rozwoju gminy i pozyskiwania funduszy europejskich- p. Bożena 

Amalio- Nowak w odpowiedzi przekazała, że jeżeli uzyskamy dofinansowanie , to musi ono być 

przekazane na funkcjonowanie. 

Wobec braku dalszych pytań Przewodniczący Rady Gminy przedstawił treść uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym, uchwała nr XIV/113/07 Rady Gminy Gorzyce w sprawie zawarcia 

porozumienia pomiędzy Gminami Gorzyce, Godów i Krzyżanowice w celu wspólnej 

realizacji zadania pn.: „Współpraca Lokalna- LEADER w ramach osi 4 Programu Rozwoju 

Obszarów Wiejskich” przyjęta została jednogłośnie 15 głosami „za”, bez głosów 

„przeciwnych” i „wstrzymujących się” (załącznik nr 32). 

 

 

Ad 20 

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej p. Izolda Gajowska przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie ustalenia Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy 

Gorzyce na lata 2008- 2012 (załącznik nr 33). 

 

Przewodniczący Komisji Rodziny, Spraw Społecznych i Zdrowia p. Henryk Wycisk przedstawił 

opinię w sprawie projektu uchwały, wypracowaną na wspólnym posiedzeniu komisji 

w dniu 17.12.2007 r. (załącznik nr 7). 

 

W otwartej dyskusji nikt nie zabrał głosu. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały. 
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W głosowaniu jawnym, uchwała nr XIV/114/07 Rady Gminy Gorzyce w sprawie ustalenia 

Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Gorzyce na lata 

2008- 2012 przyjęta została jednogłośnie 15 głosami „za”, bez głosów „przeciwnych” 

i „wstrzymujących się” (załącznik nr 34). 

 

Ad 21 

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej p. Izolda Gajowska przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu nieruchomości stanowiących 

własność Gminy Gorzyce z ich dotychczasowymi najemcami (załącznik nr 35). 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gminy i Ochrony Środowiska p. Marian Katryniok 

przedstawił opinię w sprawie projektu uchwały, wypracowaną na wspólnym posiedzeniu komisji 

w dniu 17.12.2007 r. (załącznik nr 7). 

 

W otwartej dyskusji nikt nie zabrał głosu. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił treść uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym, uchwała nr XIV/115/07 Rady Gminy Gorzyce w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnych umów najmu nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Gorzyce z ich dotychczasowymi najemcami przyjęta została jednogłośnie 15 głosami „za”, 

bez głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących się” (załącznik nr 36). 

 

Ad 22 

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej p. Izolda Gajowska przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie zasad wynajmowania i wydzierżawiania nieruchomości na czas oznaczony do 3 lat 

w przypadku zawarcia kolejnej umowy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość (zał. nr 37). 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gminy i Ochrony Środowiska p. Marian Katryniok 

przedstawił opinię w sprawie projektu uchwały, wypracowaną na wspólnym posiedzeniu komisji 

w dniu 17.12.2007 r. (załącznik nr 7). 

 

W otwartej dyskusji nikt nie zabrał głosu. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił treść uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym, uchwała nr XIV/116/07 Rady Gminy Gorzyce w sprawie zasad 

wynajmowania i wydzierżawiania nieruchomości na czas oznaczony do 3 lat w przypadku 

zawarcia kolejnej umowy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość przyjęta została 

jednogłośnie 15 głosami „za”, bez głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących się” (zał. nr 38). 
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Ad 23 

Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami p. Justyna Markiewicz przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych dzierżawy nieruchomości stanowiących 

własność Gminy Gorzyce z ich dotychczasowymi dzierżawcami (załącznik nr 39). 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gminy i Ochrony Środowiska p. Marian Katryniok 

przedstawił opinię w sprawie projektu uchwały, wypracowaną na wspólnym posiedzeniu komisji 

w dniu 17.12.2007 r. (załącznik nr 7). 

 

W otwartej dyskusji nikt nie zabrał głosu. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił treść uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym, uchwała nr XIV/117/07 Rady Gminy Gorzyce w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnych dzierżawy nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Gorzyce z ich dotychczasowymi dzierżawcami przyjęta została jednogłośnie 15 głosami 

„za”, bez głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących się” (załącznik nr 40). 

 

Ad 24 

Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami p. Justyna Markiewicz przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie dokonania darowizny na cel publiczny nieruchomości stanowiącej mienie 

komunalne Gminy Gorzyce (załącznik nr 41). 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gminy i Ochrony Środowiska p. Marian Katryniok 

przedstawił opinię w sprawie projektu uchwały, wypracowaną na wspólnym posiedzeniu komisji 

w dniu 17.12.2007 r. (załącznik nr 7). 

 

W otwartej dyskusji nikt nie zabrał głosu. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił treść uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym, uchwała nr XIV/118/07 Rady Gminy Gorzyce w sprawie dokonania 

darowizny na cel publiczny nieruchomości stanowiącej mienie komunalne Gminy Gorzyce 

przyjęta została jednogłośnie 15 głosami „za”, bez głosów „przeciwnych” 

i „wstrzymujących się” (załącznik nr 42). 

 

Przewodniczący RG p. Czesław Zychma poprosił o przedstawienie obu projektów uchwał 

dotyczących kierownika USC. 
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Ad 25, 26 

Sekretarz Gminy p. Maria Władarz przedstawiła projekty uchwał w sprawie: 

- odwołania Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w Gorzycach (załącznik nr 43). 

- powołania Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w Gorzycach (załącznik nr 45). 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gminy i Ochrony Środowiska p. Marian Katryniok 

przedstawił opinię w sprawie projektów uchwał, wypracowaną na wspólnym posiedzeniu komisji 

w dniu 17.12.2007 r. (załącznik nr 7). 

 

W otwartej dyskusji głos zabrał radny  Damian Klimanek, który zapytał co by było jakby Rada nie 

podjęła tej uchwały? W odpowiedzi radca prawny p. Krystyna Kościelna poinformowała, że Wójt 

nie może zawrzeć umowy z kimś, kto nie będzie zaakceptowany przez Radę. Nadmieniła, że Wójt 

jest również kierownikiem Urzędu Stanu Cywilnego. 

Wobec braku dalszych pytań Przewodniczący Rady Gminy przedstawił treść uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym, uchwała nr XIV/119/07 Rady Gminy Gorzyce w sprawie odwołania 

Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w Gorzycach przyjęta została jednogłośnie 15 głosami 

„za”, bez głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących się” (załącznik nr 44). 

 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił treść uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym, uchwała nr XIV/120/07 Rady Gminy Gorzyce w sprawie powołania 

Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w Gorzycach przyjęta została jednogłośnie 15 głosami 

„za”, bez głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących się” (załącznik nr 45). 

 

Uchwała o powołaniu Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego została przyjęta oklaskami. 

Przewodniczący Rady Gminy p. Czesław Zychma wręczył kwiaty oraz pogratulował nowemu 

Kierownikowi USC w Gorzycach p. Jadwidze Siedlaczek. 

 

Ad 27 

Przewodniczący RG p. Czesław Zychma przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Wójta Gminy Gorzyce. Argumentował zmianę wynagrodzenia Wójta faktem, że Wójt 

jest pierwszym pracownikiem w gminie. Nadmienił, że w budżecie Gminy na 2008 rok przewidziane są 

podwyżki dla wszystkich pracowników, także dla Wójta. Jeżeli nie podjęto by tej uchwały, jak wiadomo 

wynagrodzenie Wójta pozostałoby na poziomie ustalonym w zeszłym roku. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gminy i Ochrony Środowiska p. Marian Katryniok 

przedstawił opinię w sprawie projektu uchwały, wypracowaną na wspólnym posiedzeniu komisji 

w dniu 17.12.2007 r. (załącznik nr 7). 
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W otwartej dyskusji nikt nie zabrał głosu. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił treść uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym, uchwała nr XIV/121/07 Rady Gminy Gorzyce w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Wójta Gminy Gorzyce przyjęta została jednogłośnie 15 głosami „za”, bez 

głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących się” (załącznik nr 46). 

 

Ad 28 

Sekretarz Gminy p. Maria Władarz przedstawiła projekty uchwały w sprawie określenia wysokości diet 

oraz zwrotu kosztów podróży służbowych dla radnych Rady Gminy Gorzyce oraz zasad ich 

wypłacania i określenia stawek za 1 km przebiegu pojazdu samochodowego nie będącego własnością 

gminy, używanego w podróży służbowej przez radnego (załącznik nr 47). 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gminy i Ochrony Środowiska p. Marian Katryniok 

przedstawił opinię w sprawie projektów uchwał, wypracowaną na wspólnym posiedzeniu komisji 

w dniu 17.12.2007 r. (załącznik nr 7). 

 

W otwartej dyskusji głos zabrali: 

- radny Jerzy Rebeś stwierdził, że dieta nie rekompensuje strat jakie radni ponoszą. Dodał, że 

radni Gminy Gorzyce nie muszą nikogo gonić jeśli chodzi o wysokość diet, w związku z czym jest 

przeciwny podwyżce. 

- Przewodniczący RG poinformował, że zgodnie z ustawą dieta jest częściowym ekwiwalentem, 

ustalanym wg woli Rady i każdy w swoim sumieniu podejmuje decyzję. 

- radny Henryk Tomala zapytał co z dietami sołtysów, którzy jeżdżą więcej od radnych i o nich też 

trzeba zadbać. 

- Przewodniczący RG w odpowiedzi przekazał, że jeżeli taka jest wola Rady to na następną sesję 

zostanie przygotowany projekt uchwały. 

 

Wobec braku dalszych pytań Przewodniczący Rady Gminy przedstawił treść uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym, uchwała nr XIV/122/07 Rady Gminy Gorzyce w sprawie określenia 

wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych dla radnych Rady Gminy Gorzyce 

oraz zasad ich wypłacania i określenia stawek za 1 km przebiegu pojazdu samochodowego 

nie będącego własnością gminy, używanego w podróży służbowej przez radnego przyjęta 

została 8 głosami „za”, z 5 głosami „przeciwnymi” i z 2 głosami „wstrzymującymi się” 

(załącznik nr 48). 
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Ad 29 

Wolne wnioski i zapytania. 

- radny Ryszard Nielaba poinformował, że 28 listopada br. powołany został Komitet Dożynkowy, 

którego przewodniczącą została pani Krystyna Durczok. Dodał, że dożynki odbędą się 

24.08.2008 r. Poza tym zapytał czy remont ul. Polnej w Rogowie na ten rok jest już zakończony? 

- w odpowiedzi Wójt przekazał, że na ten rok prace zostały zakończone 

- sołtys Rogów p. Halina Zbroja stwierdziła, że niepotrzebnie firma remontująca przekopała drogę, 

którą zniszczyli 

- w odpowiedzi z-ca Wójta p. Helena Lazar przekazała, że z zakresu drogowego prace zostały 

przerwane, natomiast do prac kanalizacyjnych przystąpi firma wybrana w ostatnich dniach, która 

będzie wykonywała roboty w miarę możliwości pogodowych. 

- radny Jan Skrzypiec odnosząc się do remontu WDK w Czyżowicach, poprosił by przedstawiono 

jakie prace są konieczne do wykonania? 

- Wójt odnosząc się do pytania przekazał, że konieczny jest remont dachu, wymiana okien, 

możliwe jest zamurowanie części okien oraz poprawa infrastruktury wokół WDK, chociaż nie 

wiadomo co dokładnie.   

- Z-ca Wójta p. Helena Lazar przekazała, że wstępny kosztorys wynosi 380 tyś. zł netto oraz 

dodała, że gmina chce przystąpić do Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich. 

- radny Jerzy Rebeś w imieniu Czyżowiczan wyraził wdzięczność i podziękowania, za to że ta 

sesja odbywa się w WDK w Czyżowicach. Podkreślił, że jest to wyróżnienie i zaproponował, by 

dwie sesje w roku odbywały się poza Gorzycami, co przyczyni się do zrównoważonego rozwoju 

gminy. 

- radny Henryk Tomala dodał, że w 2010 roku może sesja odbędzie się w Osinach. 

- Przewodniczący RG złożył podziękowanie dla dyrektor WDK w Czyżowicach p. Marii Kmiecik za 

przygotowanie uroczystej oprawy sesji, 

- radny Jan Skrzypiec zasygnalizował o niedociągnięciach, jakie zauważył na basenie 

 w Gorzycach, a mianowicie chodzi o ławeczki przed szatnią, gdzie zmienia się obuwie oraz czy 

możliwe jest uruchomienie szatni na okrycia wierzchnie w okresie zimowym? 

- radny Czesław Wawrzyczny stwierdził, że dobrze że na basenie jest dużo ludzi oraz 

zaproponował, by rozpowszechnić ulotki z numerami telefonów by można było uzyskać 

informację o przepustowości godzin. 

- radny Henryk Wycisk zapytał, czy jest możliwość wygospodarowania godziny dla osób 

niepełnosprawnych o różnym stopniu upośledzenia umysłowego ze szkoły specjalnej 

 w Wodzisławiu Śl. 

- radny Krzysztof Małek dodał, że na basenie brakuje wieszaków na ręczniki przy natryskach 

 i ławeczka w przebieralni. 

- dyrektor GOTSiR „Nautica” p. Arkadiusz Poloczek w odpowiedzi na przedstawione sprawy 

przekazał, że: 

• wieszaki pod prysznicami już są, 
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• ustalenie godziny zajęć dla osób niepełnosprawnych nie stanowi problemu i trzeba tylko 

spotkać się w tej sprawie, 

• na miejscu rozdawane są cenniki i nr telefonu, poza tym informację przedstawiono 

  w gazecie „U nas”, 

• ławeczki są zamówione, a na razie zostały ustawione krzesła. 

- radny Krzysztof Małek zapytał ile osób dziennie korzysta z basenu oraz dodał, że zauważył że 

 w przebieralni ławeczki i wieszaki zbyt wysoko umiejscowione dla dzieci. 

- dyrektor p. Arkadiusz Poloczek poinformował, że z basenu w ciągu dwóch tygodni 

funkcjonowania korzysta od 200 do 900 osób na dobę. 

- radny Jan Skrzypiec zapytał dlaczego nie ma przebieralni rodzinnej. W odpowiedzi dyrektor 

Poloczek przekazał, że szatnia jest jak jest. 

- z-ca Wójta p. Helena Lazar zapytała czy obowiązkowe jest posiadanie czepka kąpielowego 

 i ściąganie obuwia? 

- dyrektor Poloczek przekazał, że są obowiązkowe ale nie wszyscy stosują się do regulaminu. 

- radny Bogusław Konieczny przekazał, że problem z butami mają głównie ludzie młodzi 

i zaproponował stosowanie obuwia ochronnego bądź stworzenie szatni na obuwie przy wejściu 

byłyby dobrym pomysłem. 

- Wójt p. Piotr Oślizło poinformował dyrektora Poloczka, że musi przypilnować ludzi by stosowali 

się do regulaminu oraz dodał, że może należy wyznaczyć dyżury do pilnowania. 

- radny Krzysztof Małek zapytał, czy dyrektor Poloczek ma wpływ na cenę na korzystanie z sauny, 

która jego zdaniem jest „z sufitu” oraz dodał, że w cenie 14 zł powinna być możliwość korzystania 

z ręcznika i przynajmniej mała woda mineralna.  

- w odpowiedzi dyrektor Poloczek przekazał, że on nie ma wpływu na tę cenę, gdyż tam ustala ją 

firma z zewnątrz. Natomiast odnosząc się do sugestii Wójta poinformował, że nie spotkał się 

 z tym by były wyznaczone osoby tylko do pilnowania. 

- z-ca Wójta p. Helena Lazar dodała, że może worek jednorazowy na buty, który można by włożyć 

do szafki byłby rozwiązaniem, 

- radny Bogusław Konieczny zauważył, że klapki jako obuwie zmienne rozwiązałyby problem. 

- Wójt ponownie przekazał dyrektorowi „Nautici”, że jako szef placówki musi zrobić z tym porządek. 

- Przewodniczący RG p. Czesław Zychma przypomniał przewodniczącym komisji o wyznaczeniu 

terminów posiedzeń w celu określenia planów pracy na 2008 rok oraz przekazał informację 

 o życzeniach świątecznych i noworocznych, które wpłynęły do Biura Rady. 

 Na zakończenie Przewodniczący Rady Gminy p. Czesław Zychma podziękował pani dyrektor 

WDK w Czyżowicach za przygotowanie uroczystej sesji, oprawy muzycznej, poczęstunek oraz 

złożył obecnym życzenia zdrowych, pogodnych świąt  Bożego Narodzenia. 

 Do życzeń dołączył się Wójt życząc wesołych świąt i szczęśliwego nowego 2008 roku. 
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Ad 30 

W związku z wyczerpaniem porządku dziennego obrad, Przewodniczący Rady Gminy Gorzyce              

p. Czesław Zychma zamknął obrady XIV Sesji Rady Gminy Gorzyce w dniu 20.12.2007 r. 

o godz. 16.45. 

 

 

Protokołowała 


